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-Résumé : Les premieres contributions d’Al Kindi constituent le
debut de la fondation du discours philosophique islamique. Les arabes avant
l’islam ne maitrisaient pas les sciences et la philosophie, ils ne savaient pas
lire et écrire, ils étaient des poetes. L’islam a fait que les arabes ont
construit leur civilisation en se basant sur la science, [’art et la philosophie
des autres civilisations en particulier la civilisation grecque.

Mots clés : Al Kindi , Discours Islamique de Philosophie, Ma 'mun,
Mu ’tazilites, AL-Mutawakkil , Philosophie , Religion.

-Abstract: Al Kindi was the first to launch the foundations of Islamic
philosophical discourse, because pre-Islamic Arabs did not possess the
sciences and philosophy, and did not know writing and reading, except
poetry. After the coming of Islam, the Arabs built a civilization and needed
to borrow the science, art and philosophy of other peoples, mainly the
Greek. One of the first Muslim philosophers to transfer science and art into
Arabic was Al Kindi.
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